
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

 

Referat digitalt styremøte 4. desember 2024. 

 

Til stede: Anita W., Åshild W. T., Inger H., Kjell-Ole G. og Stein E H.  

 

Sak 34/24  Godkjenne referat fra styremøte 15. juni 2024. 
  Referatet enstemmig godkjent. 
 
Sak 35/25 Status økonomi. 
  Lagskonto: kr 57.868, -, Skiløypekonto: kr 156.175, -, Mobilmast: kr 3.267, -. 

Styret vedtok enstemmig å overføre mobilmastkonto til lagskonto. Mobilmastkonto 
slettes. Ny Samordnet registermelding er send Brønnøysundregistrene, slik at Inger 
får signaturrett i bank. 

 
Sak 36/24 Skilting av stier 

Det vises til informasjon fra Kjell-Ole. Styret vedtok å jobbe videre med skilting til 
Tilifjell og Lusfjell. Det må foretas noen avklaringer med grunneiere og en hytteeier. 
Åshild kontakter grunneiere og Kjell-Ole kontakter hytteeier. 
 

Sak 37/24 Nye infotavler 
Tilbud på nye infotavler mottatt. Tilbudet er på ca. kr 12.000, - pr tavle. Styret synes 
dette er dyrt og vil heller satse på å bygge b\noen selv. Totalt kan 4 stk være en god 
begynnelse. 

 
Sak 38/24 Status løypekjøring 2024/2025 

Anita og Stein har hatt møte med Buvasstølan SLL v/Thomas Hansen. Vårt forslag 
var at Eventyrløypa prepareres av BSLL fram til krysset ved Oksevatn. Liemarka Vel 
preparerer Eventyrløypa derfra og til Lakrisputtan der Eventyrløypa går videre ned til 
Domfet. Liemarka foreslo videre at tilskuddet fra Nesbyen kommune fordeles etter 
antall preparerte km. Thomas H skulle ta med seg dette til sitt styre og løypekjørere 
referat stog melder tilbake før jul. 
 

Sak 39/24 Utsending av løypeavgift 2024/2025 
Inger har kontroll på dette og samarbeider med Tore. Vi avventer utsending til løyper 
blir kjørt. 
 

Sak 40/24 Eventuelt 

• Søknader om støtte til løypepreparering. Stein sjekker og sender inn 
søknader. 

 
 
Stein E H 
referent 


